
OK Vendelboernes bestyrelsesmøde nr. 5/2024

Torsdag d. 24.10 kl. 18.30

Klublokalet Højene Skole
Afbud: Susanne

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Siden sidst:

# Nordjysk Nat i Uggerby vest: Ikke velbesøgt, kun 34 deltagere. Natløb trækker ikke
deltagere som tidligere.

# Kampen om Skagerak: Arrangementet kan sammenlignes med KUM (dansk kreds
ungdoms match) Men Kampen om Skagerak er er for ungdomsløbere i de kredse i Norge
og Danmark, der grænser op til Skagerak. Stor succes og stor ros til stævneleder Allan og
hans hjælpere. Mange positive tilbagemeldinger udefra. Der deltog 120 ungdomsløbere og
ca. 30 voksne. Løbet blev afviklet over tre dage med indkvartering og bespisning i Højene
Hallen. Bevidst med ret lille stævneorganisation på ca. 10 personer, lidt hjælp fra
Nordkredsens Ungdomsudvalg samt speakerteam fra OK Pan. Resultat er på Live Results
– meget populært blandt både løbere og forældre

Løbet gav flot overskud. DOF frasiger sig løbsafgifter, da de sidestiller løbet med KUM.
Derfor refunderes beløbet. Det besluttes at hele overskuddet tilfalder B&U afd. blot skal
projekter, man ønsker at bruge pengene på, først godkendes af bestyrelsen.

# Divisionsmatch op/ned: OKV forblev i 2. division. Men blev slået i matchen af Århus 1900
med 1 sølle point. Endnu en påmindelse om, at hver deltager og hvert enkelt point tæller. Vi
var 35 afsted fra klubben

3. Økonomi:
P.t. er vi 112 medlemmer
Rikke oplyser, der er ændret lidt i tilskudsreglerne fra kommunen, men på bundlinjen
kommer det ikke til at berøre ikke os.
Rikke medbringer udskrifter vedrørende klubbens obligationer og værdien heraf. Generelt
er pengene bedre sikret i obligationer end i aktier. Men kurserne går jo som bekendt op og
ned. Pengene er ikke låst. Vi kan sælge alle obligationer og få pengene udbetalt i løbet af 3
dage, oplyser banken. Bestyrelsen er enige om at lade investeringerne stå.

4. Klubudvikling (fast punkt):

Vision:

• Vi vil være en attraktiv klub for hele familier

• Vi vil være en klub med mange unge udøvere



• Vi vil være en klub med et godt socialt liv.

• Vi vil være en klub for alle

• Vi vil være en klub med en sund økonomi

• Vi vil være en klub, som er synlig og anerkendt i lokalsamfundet.

Så længe visionsarbejdet pågår, medbringer hver tovholder 1 A4-ark med beskrivelse af,
hvad man gerne vil og en tidsplan for hvornår man udfører det.

I beretningen til generalforsamlingen bliver der et bidrag fra hvert visionsspor med en
status. Kjeld laver udkast til skabelon, således de forskellige bidrag bliver i ens format

Gr.1: Træning/tovholder Allan:

Gruppen består af: Allan, Christian, Signe, Hans Kresten

Allan gennemgår Power Point med træningskoncept. Et forslag til opbygning af træning/
sociale aktiviteter. Forslaget kører i fire søjler – så alle fra familiemedlemmet, der er med i
skoven til den ambitiøse eliteløber er medtaget. Flot oplæg

Aktivitetsplan

• Aktivitet/dato: B&U vil opfordre voksenløbere til at deltage i tirsdagstræning
(aftentræning m pandelygte). Hver 2. tirsdag

• Aktivitet/dato: Sprinttræning max to gange i årets løb. Være obs på fortræning til
konkurrenceløb (klubløb forud for konkurrence i terræn der svarer til næste
weekends konkurrence terræn

Gr. 2: Kommunikation og synlighed/ tovholder Jens.

Gruppen består af: Jens, Kim, Bent

Der er holdt enkelt møde siden sidst. Der blev snakket synliggørelse på hjemmesiden og på FB.
På en måde, så klubben er indbydende for nysgerrige der gerne vil have et indtryk af, hvad der
bydes på.

Aktivitetsplan:

• Aktivitet/ dato: Genopstandelse af klubbladet – redaktør søges
• Aktivitet/ dato: Lave en skabelon, så banelæggerteams let kan slå deres løb op som en

begivenhed på FB siden
• Aktivitet/ dato: Planer om at lave præfabrikeret O-løb til skolerne med en pdf af løbskortet
• Aktivitet/ dato: Synliggørelse af ungdomsløbere, der vinder medaljer i Hjørring LigeHer.nu

og andre netmedier
• Budget



Gr. 3: Sociale aktiviteter/ tovholder Susanne:

Gruppen består af: Susanne, Lone.

Aktivitetsplan: Gymnastik, eftersnak til klubløb x 4 årligt (m kage/vand), Åbent hus x 2 årligt,

• Aktivitet: gymnastik startet sept.

• Aktivitet/dato

• Budget

Gr. 4: Rekruttering og fastholdelse/ tovholdere Ann og Asta:

Gruppen består af Ann, Asta, Signe

Aktivitetsplan: Tovholder på Åbent Hus-arrangementer, hvor der i øvrigt ikke er behov for begynder
baner. Gruppen planlagt møde til november.

• Aktivitet: Åbent Hus 24/8 i samarbejde med BL-gruppe 7 i Ålbæk m deltagere fra ”østkysten”

• Aktivitet: Åbent Hus fremover x 2 årligt – obs på skift i skove i øst og vest. Koordinerer med
gr.

• Budget

Gr.5: Organisering af arbejdsopgaver internt i klubben/ tovholder Hanne:

Gruppen består af: Hanne, Hanne Houensgaard, Ole F. Thomsen, Birte Haff, Thomas Brix Lyng

Aktivitetsplan :

Lave manual til afvikling af klubløb (minus om banelægning men med definition på de forskellige
baner). Desuden opdatere klubfolderen med diverse faktuelle oplysninger til nye medlemmer –
forklaringer og oplysninger om forkortelser, løbstyper, diverse indforståede begreber og lign.

• Aktivitet/ dato: Manual til klubløb inkl. banelængder bliver lagt på hjemmesiden så snart den
er færdigredigeret

• Aktivitet/dato: Diverse andre input til hjemmesiden bl.a. med forklaring på forkortelser,
hvilke typer af løb der findes, hvilke lokaliteter råder klubben over osv. Osv. – alt sammen
rettet mod at nye medlemmer kan finde rundt i klubbens hjørner og aktiviteter. Og i øvrigt
synliggøre måske indforstået viden også for klubbens mere garvede medlemmer.
Koordineres med gr. 2

• Aktivitet/ dato: På sigt udarbejde manual til at lave ”Åbent løb”



• Budget

Alle 5 visionsgrupper: Til næste møde nedskrive 7-10 linjer om, hvad gruppen har lavet
siden sidst samt lignende lille skriv om hvad man vil arbejde videre med

5. Kommende aktiviteter:
# Nordjysk Dag 27/10: Stævneledere Ann og Kirsten, alt bliver klart til på søndag. Der er
tilmeldt 64 løbere.

# Klubaften 12/11 kl. 19.30: Aulaen er booket/ forplejning Hanne. Næste års klubløb
fordeles. Endvidere udbydes banelægning til Nordjysk Nat og Nordjysk Klub Dag, som vi
skal lave næste år. Endvidere gennemgås ” blå bane” begrebet

# Juleløb: 1. 12 i Tornby. Hold 10 laver baner. Hanne organiserer forplejning.
Horsebækhytten er booket

# Nytårsløb 31.12 i Tversted. Hold 12 laver baner og sørger for forplejning

# NOU-møde 2. mandag i januar, hvor kommende Åbne løb fordeles. Hvad vil OKV gerne
byde ind med i 2027? Kjeld og Hanne deltager.

# OKV 50 års jubilæum 20/1-25: Jubilæumsskrift opgives, idet der ikke kan findes nogen,
der har lyst til at bidrage/ redigere det. Kjeld udarbejder i stedet et kort skriv i anledning af
den runde dag.

Klubbens medlemmer opfordres til på forhånd at melde ind med små anekdoter, de har lyst
til at dele formodentlig under festmiddagen lørdag.

Tannishus den 25.-26. januar 2025 er booket

Frokost lørdag i forbindelse med reception, hvor diverse samarbejdspartnere, skovejere og
naboklubber inviteres. Kjeld udarbejder indbydelse med tilmelding og sender den ud.

Planlagt pointløb lørdag formiddag ændres til fælles gåtur på Tversted Naturring Vest

# Påskeløb 2025: Overnatning på Jelling Camping. Man skal selv booke via hjemmesiden,
vi får rabat på 15% på alle typer hytter, mobilhome og egen campingvogn. Booking skal
foregå inden nytår for at gøre brug af rabatten. Se opslag på hjemmesiden med flere
detaljer. Spørgsmål samt ønske om koordinering af sovepladser kan rettes til Hanne Bak

# Skawdyst 2025 (uge 28 onsdag – lørdag)

Stævneledelse: Allan. Han har nu fået adgang til løbets FB-side, så oplysninger om løbet
kan offentliggøres – af hensyn til deltagernes behov for at booke overnatning og lign. Der
er endnu ikke skovtilladelse i Uggerby.

Stævneorganisation er under opbygning. Det haster med at få banelæggere,
stævnekontrol, officials m.m. på plads. Beregning kan muligvis outsources. Allan og
Mathias er i fuld sving med at tegne sprint kort Sindal. Møde i stævneledelsen bør afholdes
senest 1.dec.. Der er muligvis tilbud fra Jørgen Jensen OK Skagen om at stå for O-camp



# Nordjysk Nat 8. oktober 2025 – HUSK – sættes i O-kalenderen

Stævneledelse og banelægning – banelægger søges/ Løbsterræn?

# Nordjysk Klub-dag 2. november 2025 – HUSK – sættes i O-kalenderen

Stævneledelse og banelægning – banelægger søges

Løbsterræn?

# NJ2D26: Lang og mellemdistance i Tversted, planlagt stævneplads Skiveren Camping,
men endnu ikke skovtilladelse til at holde løb i Tversted begge dage. Der er planlagt møde i
stævneledelsen.

Stævneledelse: Asta og Thomas

# Nordjysk Nat 30. september 2026 > udsættes til næste møde

Stævneledelse og banelægning?

Løbsterræn?

# WM 2026: Kjeld/ OKV har fået henvendelse fra Frederikshavn. World Championship i
Firmaidræt afholdes den 9.-14. Juni 2025 I Frederikshavn bl.a. med O-løb. Der afvikles
O-løb fredag og lørdag. Forventeligt deltager ca. 50 dedikerede O-løbere fra hele verden.
Der følger en god sum penge med, hvis man deltager som arrangør. Samtidig kan
deltagelse måske skabe PR i Frederikshavnsområdet. Løbsområde Bunken eller Skagen
Klitplantage. Kjeld gives mandat til at arbejde videre med projektet

6. Ungdomsudvalg:
Se tidl. under Skawdysten

7. Kortudvalg:

Susanne har skrevet til Gideminas angående 10 km2 korttegning, færdig 1. maj 2025, men
ikke modtaget svar

Skawdysten 2025 – sprint løbes tæt på by, mellemdistance torsdag f.eks. Ålbæk (revision
eller nytegning?) Langdistance fredag i Bunken (kræver revision)

Ulvegravene/ Vandsted trænger også.

Nordjysk nat 2025 - revision

Nordjysk klub-dag 2025 – revision

8. Træningsudvalg:
Fast punkt – tjek konflikter med åbne løb.

9. Kommunikation:

Hjemmeside og genoplivning af klubblad – se tidl.



10. Materiel:

Status på Findvej kortene: DO-F har lavet betalingsmur for at kunne downloade FindVej
kort. Vi har begrænsede ressourcer til at vedligeholde alle kort og alle poster i skovene og
derfor bedt DOF om at slette vores projekter fra Findveji siden. DO-F har meddelt, at DOF
overtager ansvaret for vores projekter. Lidt uklart, hvad der menes med det. Vi
vedligeholder imidlertid det, vi kan overkomme og giver gratis adgang via vores egen
hjemmeside.

Nybæk overtages af Løkken Turistkontor. De har fået kortfilen og har frivillige, der gerne vil
vedligeholde pælene i skoven. Vi kan evt. tilbyde at revidere kortet, når det kommer til at
trænge.

11. Evt.:

# Kjeld oplyser, vi sammen med AOK har købt satelitmodtager, der kan give os Wi-Fi til
stævnekontor og kiosk ved store stævner. Og så vi også kan køre resultater online på Live
Results. Er testet og fungerer i Vester Thorup (NJ2D25. Pris 3000,- årligt til deling mellem
de to klubber.

# Klubtøj: Vi beslutter os for Trimtex som leverandør. Rikke bestiller kortærmede og
langærmede løbetrøjer i vanligt design

# Status på børneattester 2024: Rikke har forgæves forsøgt at finde klare regler. Det viser
sig svært. Kjeld foreslår, vi fornyer attesterne årligt. Alle i bestyrelsen samt alle voksne over
15 år, der har med børn og unge op til 15 år skal kunne fremvise børneattest. Rikke
ansøger herom, og hver især får tilsendt i E-boks som man så skal udfylde og sende retur

12. Næste møde(r):
Onsdag d. 27. november kl.18.30 samt 8. januar kl.18.30

Mødet slut 21.50
Referent Hanne Bak-Mikkelsen


